

SBORNÍK ARCHIVNÍCH PRACÍ

Obsah

Ročník LXI.

Rok 2011

**VYDÁVÁ ODBOR ARCHIVNÍ SPRÁVY A SPISOVÉ SLUŽBY MV ČR
V TISKÁRNĚ MINISTERSTVA VNITRA ČR, s. p. o.**

Sborník archivních prací

61, 2011

OBSAH

Studie:

Jan Županič: Karlovska šlechta. Rakouská a uherské nobilitace ve světle materiálů kabinetní kanceláře Karla I. (IV.)	3
Pavel Matlas: Sociální původ, vzdělání, kariérní strategie a motivace patrimoniálních úředníků na schwarzenberském panství Hluboká nad Vltavou v 17. a 18. století	435
Václav Babička: Dějiny Akademie křesťanské 1875–1952	464

Dokumenty:

Jiří Jurok: Neznámá obchodní kniha novojičínského obchodníka (pravděpodobně Blasia Österreichera) z let 1585–1589 a její edice. II. (Opravená verze)	115
Jindřich Dejmek: Skandinávské státy a velké evropské krize 1938–1939 ve světle československých diplomatických dokumentů	207

Recenze:

Jan Frolík: Internetová edice směrnic pro agenturně operativní činnost a evidenci Státní bezpečnosti	380
Ivan Hlaváček: Tři důležité německo-rakouské edice k středověkým dějinám a jeden „Handbuch“	558

Zvláštní příloha:

Sborník archivních prací 2001–2010. Bibliografický rejstřík. Sestavil Vladimír Růžek	389
---	-----

Sborník archivních prací

61, 2011

INHALT

Abhandlungen:

Jan Županič: Der Adel der Karlszeit. Österreichische und ungarische Nobilitierungen im Lichte der Dokumente der Kabinettskanzlei des Karl I (IV.) (1916–1918)	3
Pavel Matlas: Soziale Herkunft, Bildung, Karrierestrategie und Motivation patrimonialer Beamter auf der Herrschaft der Schwarzenbergs in Hluboká nad Vltavou (Frauenberg) im 17. und 18. Jahrhundert	435
Václav Babička: Geschichte der Christlichen Akademie von 1875–1952	464

Dokumente:

Jiří Jurok: Unbekanntes Geschäftsbuch eines Händlers aus Nový Jičín/Neutischein (wahrscheinlich Blasius Österreicher) aus den Jahren 1585–1589 und seine Edition (II.). Berichtigung	115
Jindřich Dejmek: Skandinavische Staaten und die grossen europäischen Krisen 1938–1939 im Lichte der Dokumente der tschechoslowakischen Diplomatie	207

Rezensionen:

Jan Frolík: Die Internet-Edition von Richtlinien für die agenturoperative Tätigkeit und Erfassung der Staatssicherheit	380
Ivan Hlaváček: Drei wichtige deutsch-österreichische Editionen zur mittelalterlichen Geschichte und ein „Handbuch“	558

Besondere Beilage:

Sborník archivních prací 2001–2010 (Sammelband der Archivaufsätze 2001–2010). Bibliographisches Register. Zusammengestellt von Vladimír Růžek	389
---	-----

Sborník archivních prací

61, 2011

CONTENTS

Study:

Jan Županič: Nobility under the Reign of Charles (Karl) I (IV). Austrian and Hungarian Ennoblement in the Light of Materials of the Cabinet Office of Charles I (IV) (1916–1918)	3
Pavel Matlás: Social Origin, Education, Career Strategy and Motivation of Manorial Officials at the Schwarzenberg Domain Hluboká nad Vltavou in the 17 th and 18 th Centuries	435
Václav Babička: History of the Christian Academy 1875–1952	464

Documents:

Jiří Jurok: The Unknown Account Book of a Nový Jičín Merchant (most likely Blasius Österreicher) from 1558 to 1590 and its Edition (II). Corrected version	115
Jindřich Dejmek: Scandinavian Countries and Major European Crises in 1938–1939 Period in the Light of Czechoslovak. Diplomatic Documents	207

Book Reviews:

Jan Frolík: Online Edition of the Guidelines for Operative Activities and Record Keeping of the State Security	380
Ivan Hlaváček: Three Important German-Austrian Editions of Medieval History and One "Handbuch"	558

Special Supplement:

Sborník archivních prací 2001–2010. (Collection of Archive Works 2001–2010). The Bibliographic Index. Compiled from Vladimír Růžek	389
--	-----